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Hem vist que al web de l’Ajuntament de Mont-roig hi ha penjada una notícia prou 

important que parla d’uns canvis molt rellevants en les regidories i en les responsabilitats 

del govern municipal que diuen clarament que dits canvis són profunds i de força abast. 

Resumint: un nou cartipàs municipal, a mig mandat, i amb molts dubtes (veurem si en el 

proper plenari o pròxims dies se n’esvaeix algun).  

 

Els principals canvis en el cartipàs són els següents: 

 

“Fran Morancho, alcalde, manté les àrees de Recursos Humans i Projectes Estratègics, 

i assumeix també Obra Pública. 

Cristina Llorens continua al capdavant de Residus, Via Pública, Joventut i Nostreserveis, 

i passa a ser la nova portaveu del govern. 

Francis Ortiz manté les seves competències de Serveis Socials, Gent Gran, Participació 

Ciutadana, Igualtat i Feminismes, i deixa el càrrec de portaveu i l’àrea d’Habitatge. 

Miguel del Viso passa a encarregar-se de Festes i Esports, manté Mobilitat i deixa 

Transició Energètica i ecològica i Obra Pública. 

Jordi Alemany manté les carteres d’Hisenda i Urbanisme, Govern Obert i Patrimoni i 

assumeix també Habitatge. 

Marimar Urisel deixa Festes, Esports i Cultura, i assumeix Transició Energètica i 

Ecològica, Medi Natural i Salut Pública. 
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Elvira Montagut se centra a partir d’ara en Educació i Cultura, deixant Salut Pública i 

Medi Natural. 

Yolanda Pérez continua amb les seves responsabilitats actuals: Platges, Turisme, Impuls 

Econòmic i Activitats 

Vicente Pérez continua al capdavant de Seguretat Ciutadana i Nostraigua, sense canvis. 

 

Amb aquesta reorganització, l’equip de govern pretén reforçar-se internament i encarar 

amb més energia i capacitat de resposta les necessitats i prioritats del municipi”.  

 

Aquest és el text oficial fet públic per l’equip del govern municipal.  

 

La primera pregunta que se’ns acut és: en què beneficia el municipi aquest nou cartipàs?? 

Una altra evidència seria que aquest comunicat no respon cap de les preguntes que la 

ciutadania s’està fent en aquests moments. En les properes setmanes veurem si el fum (a 

causa del foc) que sorgeix d’aquest comunicat és, o no, mostra de la combustió interna a 

l’equip de govern o bé és un rentat de la façana per distreure l’atenció de la gent. Cosa 

que en política es dona ben sovint. 

 

Nosaltres volem el bé i la millora del municipi en conjunt i no creiem que aquests canvis 

ho promoguin. No ens cauran els anells per acceptar que ens hem equivocat en les nostres 

anàlisis, però molt em temo que no serà així. Al temps... 


